
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 5. september 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1366 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 1366:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange CT-scanninger der er blevet foretaget 

årligt i Danmark siden 2011, og hvad de har kostet. Besvarelsen bedes 

opgjort efter, hvor mange scanninger der er foretaget hvert år i hhv. offentligt 

og privat regi og hvad den totale udgift har været årligt i hver sektor.” 

 

Svar:  

Til at besvare spørgsmålet er der indhentet bidrag fra Sundhedsdatastyrelsen.  

 

Der henvises til de to vedlagte bilag. I det ene bilag fremgår der hvor mange CT-scan-

ninger, der årligt er foretaget i Danmark siden 2011. I det andet bilag fremgår Sund-

hedsdatastyrelsens vurdering af, hvad de landsgennemsnitlige enhedsomkostninger 

for én CT-scanning er. 
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